

## In the name of Allah, The Most Merciful, the All Beneficent

Shari'ah Board Resolution (3/2/2014/B.U.A)

Subject: Certifying the product of the "Letters of Credit Financing on Murabaha basis" by the Islamic Banking – United Arab Bank

Praise be to Almighty Allah, Peace and Blessings upon our Prophet Muhammad, his family and his companions, hereafter...

The Shari'ah Supervisory Board of Islamic Banking – United Arab Bank has been met on Tuesday 12 Shaban 1435H corresponding to 10<sup>th</sup> June 2014 AD in Dubai, United Arab Emirates, and discussed the product of Letters of Credit on Murabaha basis prepared by Minhaj Advisory.

The Shari'ah Supervisory board has reviewed the mentioned product accompanied by the following contracts that regulate the product, namely:

- 1. Murabaha contract.
- 2. Hold the power of attorney and purchase.
- 3. Letter of Credit Application.
- Terms and conditions of letters of credit Murabaha contract

After a careful discussion and review by members of the board, the Shari'ah Supervisory Board approved the product in accordance with Resolution No. (3/1/2014/B.U.A), provided that the Bank's implementation complies with the approved procedure of this product and the terms and conditions of contracts mentioned above.

May Allah bless the efforts

May Allah bless Prophet Muhammad and prayer and peace

be upon him

قرار هيئة شرعية رقم (2014/2/3/هـ.ع.م)

الموضوع: اعتاد منتج "تمويل الاعتادات المستندية على أساس المرابحة" الخاص بالخدمات المصرفية الإسلامية للبنك العربي المتحد

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا مُحَمَّد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد،،،،

اجتمعت هيئة الرقابة الشرعية للخدمات الإسلامية للبنك العربي المتحد في يوم الثلاثاء 12 شعبان 1435 هـ الموافق 10 حزيران (يونيو) 2014م في مدينة دبي بالإمارات العربية المتحدة وناقشت منتج تمويل الاعتادات المستندية على أساس المرابحة الذي أعدته شركة منهاج للاستشارات.

اطلعت الهيئة على المنتج المذكور مصحوبا بالعقود التالية التي تضبط المنتج وهي:

- 1. عقد المرابحة.
- 2. عقد التوكيل و الشراء.
- 3. طلب إصدار خطاب الاعتاد المستندى.
- شروط وأحكام عقد مرابحة خطابات الاعتاد المستندية .

وبعد النقاش المستفيض و المراجعة من قبل أعضاء الهيئة، أجازت الهيئة المنتج وفق قرارها رقم (2014/1/3/هـ.ع.م)، على أن يتقيد البنك في تنفيذ عمليات هذا المنتج بالشروط والأحكام والعقود المذكورة أعلاه.

والله الموفق وصلى الله وسلم وبارك على سيدنا مُجَّد وعلى آله وصحبه وسلم

12 Shaban 1435 H, June 10<sup>th</sup>, 2014

د. مُخَد أمين القطان

عضو الهيئة الشرعية

د. مُحَمَّد علي القري
 العضو التنفيذي للهيئة الشرعية

12 شعبان 1435 هـ،

10 حزيران (يونيو) 1402م

د. عبد الستار أبوغدة
 رئيس الهيئة الشرعية